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ESANT JULIÀ DE LÒRIAALA MINORIA AL COMÚ CRITICA “DETERMINATS PROCEDIMENTS”

El Partit Socialdemòcrata (PS) de
Sant Julià de Lòria reclama un
control “molt més exhaustiu i
precís” de gestió de les societats
amb participació pública, com
per exemple Camprabassa, ges-
tora de Naturlàndia i amb majo-
ria de capital comunal. Josep
Roig, conseller de l’oposició al co-
mú, de fet, reclama que es revisi
com més aviat millor l’actual le-
gislació per assegurar que els
procediments que duen a terme
es fan de manera correcta. “Cal
revisar la llei amb caràcter d’ur-
gència per evitar que algun dia
ens trobem amb un problema
amb la Justícia”, ha assegurat en
declaracions a l’emissora COPE
Andorra-AD Ràdio. 

En aquest sentit, recorda que,
per exemple, en el cas del parc
d’activitats de Naturlàndia, s’han
seguit procediments diferents per
cercar nou personal i per conce-
dir serveis a empreses. Així, es
demana per què es va publicar
un edicte per contractar els tres
cuidadors del parc d’animals –un
dels quals és el marit de la cònsol
major, Montserrat Gil– però en
canvi no se’n va fer cap per adju-
dicar la gestió del restaurant. “Ai-
xò no és normal perquè hi ha di-
ners públics en joc”, assevera. 

Roig, tal com el seu partit va
denunciar, es mostra en desacord
amb el mètode que es va seguir
en el cas dels cuidadors d’ani-
mals. “No entraré a parlar de per-
sones ni faré atacs personals, sinó
de procediments. I no va respon-
dre a les exigències d’un procés
com aquest, en què hi ha impli-
cats diners públics”, ha reiterat.
Entre d’altres, lamenta que el
nom dels candidats a la plaça no
fos anònim, perquè “hi ha un
principi d’anonimat que crec que
calia ser respectat”. 

MANERES DE FER POLÍTICA

El socialdemòcrata, amb tot, ha
evitat anar més enllà en les valo-
racions. Exposa que quan s’han
queixat als consellers de la majo-
ria sobre determinades maneres
de fer “sempre ens diuen que

s’està complint la llei”. Preguntat
pel periodista, però, no ha volgut
respondre si considera que els
procediments usats per Camp -
rabassa responen a interessos

concrets: “Jo el que interpreto és
que hi ha dues formes de fer polí-
tica: una que respon a l’interès
general i una altra que no respon
a l’interès general.” 

D’altra banda, des del PS tam-
bé recriminen als mandataris
que no hagin fet “cap proposta
concreta” per “redreçar els
comptes” i rebaixar el nivell d’en-
deutament del comú, avui “per
sobre del 70%”. Així, afirma que el
partit va presentar un paquet de
mesures per mirar de reordenar
les finances i reduir despeses, pe-
rò que “ni tan sols hem rebut res-
posta que les han rebut”. Alguns
aspectes que critiquen és que hi
hagi consellers a ple temps i que
al departament de comunicació
s’hagi contractat personal de re-
lació especial “quan hi ha funcio-
naris altament qualificats” per
dur a terme aquestes tasques.
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Josep Roig

“Cal revisar la llei per
evitar que ens trobem
amb un problema amb
la Justícia”

CONSELLER DE L’OPOSICIÓ AL COMÚ

“Hi ha dues formes de
fer política: una respon
a l’interès general i una
altra no”

QUÈ HA DIT

Des de l’oposició al comú dema-
nen que el Govern reprengui i aca-
bi al més aviat possible les fases
que queden pendents de la des-
viació de Sant Julià –s’han aturat
per manca de finançament–, per-
què la situació de trànsit que es
viu avui a la parròquia és “infuma-
ble”. Roig la defineix “d’estampa
absolutament patètica. “Ara que
ja han fet la salvatjada, acabem-la
de fer i alliberem el centre de
Sant Julià de fums i sorolls”, re-
clama, al mateix temps que insis-
teix que “a l’inici” del projecte s’hi
va manifestar en contra perquè
“es carregaven un espai natural”.

“El que s’ha fet és una autèntica
salvatjada. S’ha concentrat tot el
trànsit que es mou a Andorra al
poble de Sant Julià a la sortida
del túnel”, critica, alhora que re-
corda les importants retencions
de vehicles que es concentren a
la zona, especialment durant els
caps de setmana. “A més, la solu-
ció de la circumval·lació és nefas-
ta i poc ajuda que el trànsit sigui
fluid”, hi afegeix. En aquest sentit,
l’integrant de la minoria comunal
reitera que “ens és urgentíssim”
finalitzar la infraestructura, que va
començar a funcionar a final de
l’any passat.

L’oposició titlla de “patètica” la situació
del trànsit amb el vial tal com està


